

Title (en)

Device for the suspension of a curtain.

Title (de)

Vorrichtung zum Aufhängen eines Vorhangs.

Title (fr)

Dispositif pour suspendre un rideau.

Publication

**EP 0061996 A2 19821006 (DE)**

Application

**EP 82810118 A 19820316**

Priority

CH 200181 A 19810324

Abstract (en)

A device for the suspension of a curtain (16) consists of a meandering holding tape (1) made of flexible material which brings about even folding. Arranged on the holding tape (1) are approximately vertical bushes (3) which serve for receiving the suspension devices (2). The suspension devices (2) consist of an approximately disc-shaped curtain slider (4) which is provided integrally with a bolt (5). The bolt (5) and bushes (3) are provided with a coupling mechanism (6) in such a way that the suspension devices (2) can be connected non-positively to the holding tape (1) by insertion. This enables particularly rapid preparation and mounting of the curtains. Additionally, the production costs are greatly reduced due to the particular design of the suspension devices (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Vorrichtung zum Aufhängen eines Vorhangs (16) besteht aus einem mäanderförmigen Halteband (1) aus flexilem Material, das einen regelmässigen Faltenwurf bewirkt. Am Halteband (1) sind etwa vertikale Büchsen (3) angeordnet, die dazu dienen, die Aufhängevorrichtungen (2) aufzunehmen. Die Aufhängevorrichtungen (2) bestehen aus einem etwa scheibenförmigen Vorhanggleiter (4), der einstückig mit einem Bolzen (5) versehen ist. Bolzen (5) und Büchsen (3) sind derart mit einem Kupplungsmechanismus (6) versehen, dass die Aufhängevorrichtungen (2) durch Einsticken kraftschlüssig mit dem Halteband (1) verbindbar sind. Dadurch wird ein besonders rasches Vorbereiten und Montieren der Vorhänge ermöglicht. Durch die besondere Ausbildung der Aufhängevorrichtungen (2) werden die Herstellungskosten außerdem stark reduziert.

IPC 1-7

**A47H 13/16**

IPC 8 full level

**A47H 13/06** (2006.01); **A47H 13/12** (2006.01); **A47H 13/16** (2006.01); **A47H 15/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47H 13/06** (2013.01); **A47H 13/16** (2013.01); **A47H 15/04** (2013.01)

Cited by

US5040266A; GB2441907A; GB2441907B; WO9006710A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0061996 A2 19821006; EP 0061996 A3 19821201**

DOCDB simple family (application)

**EP 82810118 A 19820316**